

Amazing 韩国  
KOREA 韩国

6D4N

# 首尔/松月洞+全日自由活动

## SEOUL/SONGWOL-DONG + 01 DAY FREE & EASY

Tour Code: KEB-8

 **Golden**<sup>®</sup>  
Destinations



Korea  
韩国



Songwol-dong Fairytale Village  
松月洞童话村



LG Electronic (Lucky GoldStar)  
韩国 LG电子  
(金星传播史) 展示空间



Incheon Chinatown  
仁川中华街



Namsangol Hanok Village  
南山谷韩屋村

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Myeongdong  
明洞



Starbucks Gyeongdong  
特色星巴克



Triple Street  
松岛Triple Street



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ INCHEON

### D2 ARRIVAL INCHEON (MOB/D)

- ☑ Freedom Park + MacArthur Statue
- ☑ Incheon Chinatown
- ☑ Songwol-dong Fairytale Village
- ☑ Jajangmyeon Museum
- ☑ Songdo-dong Triple Street
- ☑ Sorae Port Fish Market

### D3 INCHEON (B/L/-)

- ☑ Gyeongdong Market
  - Starbucks Gyeongdong
  - LG Electronic (Lucky Goldstar)
- ☑ Korean Cultural Experience (DIY Kimchi + Seaweed Museum + Hanbok Experience)

### D4 INCHEON 🚗 SEOUL (B/L/-)

- ☑ Aurora LED of Inspire
- ☑ Namsamgol Hanok Village
- ☑ Myeongdong
- ☑ International Duty Free Shop

### D5 SEOUL (B/-/-)

- ☑ Free and Easy

### D6 SEOUL 🚗 INCHEON ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Local Food Product

## TOURIST ATTRACTIONS:

### SEOUL

- ◆ **Namsangol Hanok Village** - this village has five restored hanok (Traditional Korean house) premises, a pavilion, a traditional garden, a performance art stage, and a time capsule plaza, making it a perfect spot for locals and tourists to take a leisure walk. Upon entering from the front gate, visitors will get a taste of Korea's traditional life while escaping from bustling city life. The traditional garden with its pavilion and old houses creates a peaceful ambiance before the forested Namsan Mountain.

### INCHEON

- ◆ **Aurora LED of Inspire** - Aurora is an immersive entertainment street enveloped by a 150-meter LED display adorning the high ceilings and walls, presenting surreal imagery. The high-resolution LED and pillar LEDs, reaching skyward, unveil captivating digital content that immerses you in otherworldly realms. As you stroll through this indoor environment, you'll feel as if you're meandering amid tall grasses in a mystical forest beneath a boundless blue sky, or perhaps, you'll find yourself submerged in the depths of a cerulean sea. Traverse the marvels of Northern Europe in this new digital expanse of unprecedented scale.
- ◆ **Freedom Park + MacArthur Statue** - Is the first Western-style park in Korea, built five years after the opening of Incheon Port. Prominently placed is a statue of the Korean War officer Douglas MacArthur, whose amphibious assault liberated the city.
- ◆ **Songwol-dong Fairytale Village** - A renovation project was brought upon to improve development of the village by painting and decorating classic fairy tales all around. There are many mural and fairy tale characters in the fairy tale world with the theme of world fairy tales.
- ◆ **Triple Street** - This street shows off 365 days of new trends and styles making it a must-visit spot. It is a multicultural complex and a playground in the city for people of all ages to enjoy experiences, things to see, as well as feast on.
- ◆ **Sorae Port Fish Market** - Sorae Port Seafood Market is a trendy to-go place in the Incheon area to enjoy shopping or eating seafood.
- ◆ **Jajangmyeon Museum** - Jajangmyeon Museum shows the history and culture of jajangmyeon (black soy bean noodles) that originated from Chinatown in Incheon. The museum was formerly a Chinese restaurant built in 1908 called Gonghechun. Here, tourists can learn about the history of overseas Chinese in Korea and the changes of modern social life through the introduction of Jajangmyeon.

### SHOPPING STOP

- ✓ Ginseng Outlet
- ✓ Cosmetics Shop
- ✓ Liver Supplement Shop



✓ 4 Breakfast / 2 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Korean Bibimbap
- ★ Ginseng Chicken Soup
- ★ Korean Drama Popular Jajangmyeon



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Incheon Royal Emporium / Rivera Verium / Sea & Moon Hotel or similar class x 2 Nights
- ✓ Hotel Bernoui / Hangang Gold / Hotel Bridge / Seoul Golden City or Similar Classes x 2 Nights

**Disclaimer:** Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Aurora LED of Inspire  
Inspire 极光道



MacArthur Statue  
麦克阿瑟将军铜像



\*Picture shown are for illustration purpose only  
\*图片仅供参考

DIY Kimchi  
DIY韩式泡菜

## 精简行程

第一天 启程 ✈️ 仁川

第二天 抵达仁川

(机上用餐/晚)

- ☑ 自由公园 + 麦克阿瑟将军铜像
- ☑ 仁川中华街
- ☑ 松月洞童话村
- ☑ 炸酱面博物馆
- ☑ 松岛Triple Street
- ☑ 苏莱浦口海鲜市场

第三天 仁川

(早/午/-)

- ☑ 首尔京东市场
  - 特色星巴克
  - 韩国LG电子(金星传播史)展示空间
- ☑ 韩国文化体验馆  
(DIY韩式泡菜 + 海苔博物馆 + 韩服体验)

第四天 仁川 🚌 首尔

(早/午/-)

- ☑ Inspire 极光道
- ☑ 南山谷韩屋村
- ☑ 明洞
- ☑ 韩国国际免税店

第五天 首尔

(早/-/-)

- ☑ 自由活动

第六天 首尔 🚌 仁川 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

- ☑ 土产店



✓ 4 早餐 / 2 午餐 / 1 晚餐

风味餐

- ★ 韩式拌饭
- ★ 人蔘鸡汤
- ★ 韩剧人气炸酱面

## 观光景点:

### 首尔

- ◆ **南山谷韩屋村** - 内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场等建筑。进入将古时的韩屋复原而成的南山谷韩屋村内，首先映入眼帘的便是莲花池青鹤池和泉雨阁。穿过泉雨阁广场沿石阶上行，即可欣赏到原本分布于首尔各地，后迁移至此的韩屋，通过韩屋亦可了解到以前韩国人的生活方式。

### 仁川

- ◆ **Inspire 极光道** - 一个前所未有的新型数字空间。极光道是一条沉浸式数字娱乐街区：长达150米的高清LED显示屏直冲云霄，描绘出一幅幅引人入胜的超现实场景，让您沉浸在似真似幻的另一个世界中。前一秒，您还在蓝天白云下的神秘森林中徜徉，在夕阳西下的大草原上沐浴，后一秒，您就漂浮在蔚蓝的海洋和浩瀚的太空之中。在这里，想象力栩栩如生，神秘感扑面而来。解到以前韩国人的生活方式。
- ◆ **自由公园 + 麦克阿瑟将军铜像** - 自由公园的山顶建有韩美建交百周年纪念塔。韩国战争当时，指导仁川登陆战最终走向胜利的美国麦克阿瑟将军铜像位于纪念塔的旁边在自由公园山顶可将仁川前海的美景尽收眼底。
- ◆ **松月洞童话村** - 小镇就像一个巨大的3D童话彩绘村，以各国童话故事当作主题，经过生态环境改造，如今已经是一个旅游景点、白雪公主城堡、小鹿斑比等。
- ◆ **松岛Triple Street** - 大型高级购物商城“TRIPLE STREET”自2017年开业以来，客人络绎不绝。这里进驻有韩国当地的时尚服饰品牌、运动品牌、知名化妆品商店，同时还有咖啡厅、餐馆和电影院等休闲设施
- ◆ **苏莱浦口海鲜市场** - 这里以提供当季新鲜海鲜，价格与量极具竞争力而有名，以至四季饕客络绎不绝。春季苏莱浦口满是为购买梭子蟹而来的游客，每次渔船进港，都能享受现抓现吃的梭子蟹美味。而腌越冬辛奇的季节，则到处都是美味的发酵海鲜酱，苏莱浦口综合鱼市场没有淡季，一年365天都有丰盛且美味的渔获。
- ◆ **炸酱面博物馆** - 炸酱面博物馆是韩国一家以炸酱面为主体的博物馆，博物馆前身是一家建于1908年的中国餐厅，名为共和春。在这里，游客可以通过对炸酱面的介绍了解韩国的华侨史与现代社会生活的变迁。

### 购物店

- ✓ 人参专卖店
- ✓ 护肝宝专卖店
- ✓ 韩国化妆品



酒店住宿 (4 晚)

- ✓ 仁川机场皇家商场酒店 / RIVERA VERIUM / 海月观光酒店或同级 x 2 晚
- ✓ 首尔伯努伊酒店 / HANGANG GOLD酒店 / BRIDGE酒店 / 首尔金城大酒店或同级 x 2 晚

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

· 韩国 SOUTH KOREA ·



<b>货币</b> Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	<b>信用卡</b> Credit Card 	* Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used. * 许多信用卡在韩国都能通行
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
<b>时差</b> Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	A330       Boeing 777/748		

<b>Departure Date:</b> 出发日期:	<input type="text"/>	<b>Flight :</b> 航班行程:	<input type="text"/>
<b>Tour Fare:</b> 团费:	<input type="text"/>	<b>Airport Tax &amp; Fuel Surcharge:</b> 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
<b>Tipping:</b> 小费:	<input type="text"/>	<b>Agent Collection Fee:</b> 旅行社代收费:	<input type="text"/>
<b>Visa:</b> 签证:	<input type="text"/>	<b>Travel Insurance:</b> 旅行保险:	<input type="text"/>
		<b>TOTAL :</b> 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: